
MEMO

Datum : 10 december 2019

Aan : Agendacommissie

Kopie aan :

Van : College

Onderwerp : Agendapunt Rond-de-tafelgesprek 30 januari 2019: “herijking 
subsidies – resultaten verkenningsfase Roalter geld, dat telt”

Onderwerp
Herijking subsidies – Resultaten Verkenningsfase Roalter geld, dat telt

Aanleiding
Meer vraaggericht werken en de administratielast verlichten, dat zijn de geformuleerde actiepunten in 
het Roalter Akkoord (programma 7), wat de basis vormt voor het project Herijking Subsidie. De wens 
is om het huidige subsidiebeleid te herijken met drie belangrijke wensen als uitgangspunt: 

1) Meer flexibiliteit en beter kunnen aansluiten bij ideeën uit de samenleving: de wens is 
om via subsidies flexibeler en sneller in te kunnen spelen op veranderingen in de gemeente 
Raalte. 

2) Minder administratie: ‘zoveel formulieren die ingevuld moeten worden!’, we horen het 
regelmatig van subsidie-aanvragers. Onderdeel van het proces is dan ook dat we 
onderzoeken hoe het subsidieproces slimmer kan, waardoor er minder administratie nodig is 
– zowel voor de aanvragers als voor de gemeente. 

3) Het (beter) bereiken van maatschappelijke doelen van de gemeente, zoals bijvoorbeeld 
de leefbaarheid van de dorpen, kwetsbare doelgroepen, sport, cultuur en het behoud 
vrijwilligers.

Verkenningsfase
Na een eerste Rond de Tafel met de raad op 27 juni 2019 is de Verkenningsfase gestart, waarin we 
bijeenkomsten hebben georganiseerd om op te halen wat de belangrijkste kansen en uitdagingen zijn 
rondom de subsidie-aanpak in Raalte. Meer dan 100 deelnemers - subsidiepartners, inwoners, 
ambtenaren en raadsleden - deden hieraan mee. Deze Verkenningssessies leidden tot in totaal 22 
uitgewerkte verbeteringen en aandachtspunten. Tijdens een grote oploop op 4 november hebben 
deelnemers aan de Verkenning hier verdere prioritering in aangegeven. Het resultaat is een 
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prioritering in korte termijn aandachtspunten en lange termijn aandachtspunten. Ook zijn we gestart 
met het onderzoeken van goede voorbeelden (en slechte ervaringen) van andere gemeentes bij het 
herijken van hun subsidiebeleid. 

Agenda Rond-de-tafel
In de Rond-de-tafelgesprek op 30 januari willen we het volgende met de raad bespreken:

 We geven een toelichting op het proces en de resultaten van de Verkenning; 
 We vragen de raad om een reactie op de resultaten; 
 We doen een voorstel voor het vervolgproces in 2020 

Gevraagde voorbereiding van de raadsleden
In het Rond-de-tafelgesprek willen we graag weten welke aanvullingen u uit uw eigen praktijk heeft en 
welke aandachtspunten u mee wilt geven voor het vervolg. Wat vind u belangrijk als het gaat om het 
verlenen van subsidies? Bij welke aandachtspunten legt u prioriteit? 

We sturen u voorafgaand aan het rond-de-Tafelgesprek een informatienotitie met daarin een 
uitgebreide omschrijving van de opbrengst van de verkenningsfase.

Verwachte tijdsduur
45 – 60 minuten.


